1. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Would you mind moving your bag from the seat? 1) Oh, sorry. 2) No, I wouldn't. 3) How so? 4) There's nothing to it.
2. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
I'd like to go for a drink now. 1) Nor do I. 2) Neither would I. 3) Either had I. 4) So would I.
3. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Last night I didn't sleep very well. 1) Nor did I. 2) Neither have I. 3) So did I. 4) I am as well.
4. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
I really like to go for long walks. 1) So do I. 2) So have I. 3) Nor do I. 4) Either am I.
5. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
I don't want to go there. 1) So do I. 2) Either have I. 3) Nor do I. 4) I am as well.
6. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Could I use your phone for a minute? 1) Either is fine with me. 2) I'm afraid I don't. 3) Nothing at all. 4) That's nice of you to offer. 5) Feel free.
7. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Could you hold the door for me, please? 1) It doesn't matter. 2) Sorry, I'm afraid I don't. 3) Very much. 4) No, thanks, I can manage. 5) No problem.
8. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Do you mind if I borrow some money? 1) Sure. Here they are. 2) Never mind. 3) Nothing at all. 4) Either is fine with me. 5) Not at all.
9. Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
Would you like more coffee? 1) I'm afraid I don't. 2) You're right. 3) I'm OK, thanks. 4) Me too. 5) Neither, thank you.